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2017     Lindås kommune   Spørsmål om kommunedelplan Alversund-Knarvik - "funksjonell strandsone"   Eg viser til kort telefonsamtale med Frøydis Ones tidlegare i år der eg fekk opplyst at spørsmål om  kommunedelplan Alversund-Knarvik kunne rettast til Ingrid Langedal.   Denne saka går eigentleg attende til 2012 då eg etter tilråding frå kommunens VA-etat fekk tilrettelagt septiktank frå vår eigedom i Alversund, Kyrkjevegen 48.  Samstundes måtte vi «ta att/vedliehalde» ein gammal steinmur og melde derfor frå om dette til kommunen. Som svar frå Lindås kommune fekk vi då beskjed om at vi først måtte søke dispensasjon fordi heile eigedommen vår var regulert som funksjonell strandsone !  Dette meinte eg då var både uforståeleg og urimeleg.  Eg undersøkte og vurderte saka grundig og ba deretter kommunen om ei fagleg forklaring  ei rekke spørsmål i brev frå  5. mars 2012 vart stilte.. Brevet med kort og førebels tilbakemelding følgjer i vedlegg.  



Eg fekk nokså snart ei førebels tilbakemelding frå kommunen v/Lars Hegle og var seinare eit par gonger i kontakt med plansjef Arnold Matre.  Vi avtalte då at spørsmåla mine kunne ligge inntil arbeidet med ny kommunedelplan skulle rullerast.  Etter det eg no forstår har kommunedelplanarbeidet Alversund-Knarvik vorte utsett  og Arnold Matre er slutta.   Dermed er saka mi attende til start og spørsmåla mine framleis ubesvarte.  Det primære ønskje vårt er at våre eigedommar får attende den plansatatus som resten av  den sentrale delen i gamle Alversundbygda har (gul sone).   Om dette vert rettra opp, treng eg ikkje nærare forklaring eller svar på brevet.  Skulle kommunen likevel framleis insistere på at den såkalla «funskjonelle strandsona» skal omslutte heile vår eigedom 139/22 m. fl. , ber eg om ei grunngjeving  altså svar på spårsmåla eg stilte i brevet frå 2012.  Om naudsynt tek eg gjerne eit møte med dykk for å drøfte saka vidare.  Beste helsing  Håvard Bjordal    


